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Z A P I S N I K  

Sa 40. sjednice Upravnog odbora STSCG održane 29. jula 2020. godine  
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Podgorica, 29. jul 2020. godine  

 

 

 

 

 



STSCG  
Upravni odbor  
Br: 01- 
Podgorica, 29. jul 2020. godine 
 
Sjednici prisustvuju: Ratko Dedić, Vesko Petričević, Ranko Boca, Branko Cubović, Milan Bojanić i 
Slobodan Madžarević - članovi Upravnog odbora, Dijana Zonjić – STK Budim i Sunčica Rogić, 
sekretar STSCG. 
 
Odsustvuju: Nenad Raičević, Rodoljub Ćorić i Ratko Bataković – članovi Upravnog odbora i Saša 
Milačić – predsjednik STK Budućnost. 
 
Sjednicom je predsjedavao Ratko Dedić, predsjednik STSCG.  
 
Za ovu sjednicu utvrđen je sljedeći  
 

D N E V N I  R E D  
 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice UO 
2. Neka pitanja u vezi sa sistemom takmičenja za sezonu 2020/21 
3. Informacija o pravilima učešća stranih igrača u crnogorskim seniorskim ligama 
4. Predlog izmjene Pravilnika o registraciji klubova i njihovih igrača 
5. Formiranje radnih grupa za izmjenu kompletnih pravilnika 
6. Odluka o zahtjevu COK-a koja se odnosi na pripremu izborne Skupštine COK-a 
7. Neka pitanja u vezi sa naknadama za određene poslove u STSCG 
8. Pitanja i predlozi 

 
1. 
 

Zapisnik sa prethodne sjednice usvojen je jednoglasno uz jednu ispravku. 

2. 

Potpredsjednik STSCG, R. Boca je predstavio predlog odluke o načinu igranja lige za narednu 
sezonu (2020/21). Osnovna ideja predloga je da se liga održi tokom tri vezana vikenda, te da se 
kroz šest dana odigraju seniorske lige. 

S. Madžarević je podržao ideju, uz predlog da se liga ne počne prije oktobra/novembra mjeseca, 
kako bi se omogućio pripremni period klubovima. 

D. Zonjić se nije složila sa ovim predlogom, već smatra da sledeća sezona treba da se igra ligaški – 
uz prisustvo samo dva kluba, što minimizira potencijalni rizik od zaraze većeg broja igrača. U 
suprotnom, navela je da uz prisustvo svih klubova i igrača iz nekoliko kategorija, veći je rizik od 
zaraze korona virusom. 

M. Bojanić takođe nije bio saglasan sa turnirskim pristupom, pri čemu se u nekoliko vikenda 
završava seniorska sezona, preporučio je da se naredne sezone seniorska liga organizuje kao i za 
sezonu 2019/20 (turnirski – dvokola). 

Nakon diskusije, predlog je stavljen na glasanje: 



„Da se u sezoni 2020/21, seniorska liga igra kao prošle godine, turnirski. U slučaju pogoršanja 
epidemiološke situacije, prilagodiće se uslovi.  

 Super liga senori – 4 vikenda prvi dio sezone, 4 vikenda drugi dio sezone 
 Prva liga seniori – 2 vikenda prvi dio sezone, 2 vikenda drugi dio sezone (moguća izmjena u 

zavisnosti od broja prijavljenih klubova) 
 Ženska seniorska liga – 1 vikend prvi dio sezone, 1 vikend drugi dio sezone. 

Kao i za sezonu 2019/20, biće organizovani mečevi Super lige, Prve lige i Ženske seniorske lige u 
isto vrijeme u sali koja ispunjava sve neophodne uslove, a koju odredi STSCG“ 

Za – R. Dedić, M. Bojanić, R. Boca, V. Petričević, B. Cubović 

Uzdržani – S. Madžarević. 

Predlog je usvojen većinom glasova. 

3. 

Informacija o pravilima učešća stranih igrača u crnogorskim seniorskim ligama, koju je pripremio B. 
Cubović, izmijenjena je tokom diskusije na samoj sjednici. Upravni odbor je zadužio Sekretara da 
konačnu verziju dostavi klubovima. 

Na predlog članova Registracione komisije, komisija će obavijestiti STS Srbije da naši igrači mogu 
bez oganičenja igrati u ligama Srbije, i da im za to nisu potrebne potvrde od našeg Saveza. 
Dodatno, zatražiće saglasnosti od STS Srbije za igrače koji će nastupati u našim ligama. 

4. 

Upravni odbor je razmotrio predlog za izmjene Pravilnika o registraciji klubova i njihovih igrača i tim 
povodom zadužio R. Bocu, predsjednika Registracione komisije, da prečisti tekst pravilnika i dostavi 
ga Upravnom odboru na usvajanje, nakon čega će se proslijediti klubovima. 

5. 

B. Cubović je predstavio predlog izmjena propozicija za ekipna takmičenja – lige, s obzirom da su 
propozicije zastarjele i nisu usklađene sa praksom i radom STSCG. 

Nakon diskusije, formirane su dvije radne grupe za izmjene svih pravilnika: 

Pravilnici koje donosi Upravni odbor: 

1) Poslovnik o radu Upravnog odbora 
2) Pravilnik o sastavljanju rang listi 
3) Propozicije za ekipna takmičenja – lige 
4) Pravilnik o reprezentacijama 
5) Odluka o obeštećenju pri prelaska iz kluba u klub 

Radna grupa: 

1) M. Bojanić – predsjednik 
2) S. Madžarević – član 
3) D. Zonjić – član 
4) B. Cubović – član 



 

Pravilnici koje donosi Skupština: 

1) Satut 
2) Poslovnik o radu Skupštine 
3) Pravilnik o sistemu takmičenja 
4) Pravilnik o registraciji klubova i njihovih igrača 
5) Pravilnik o disciplinskoj i materijalnoj odgovornosti 

Radna grupa: 

1) R. Boca – predsjednik 
2) R. Dedić – član 
3) S. Rogić – član 

Dodatno, Upravni odbor je zadužio S. Rogić da koordinira rad za izradu Pravilnika o arbitraži. 

6. 

Predsjednik STSCG, R. Dedić, predstavio je informaciju od Crnogorskog olimpijskog komiteta, 
povodom organizacije izborne Skupštine. S obzirom da ističu mandati delegatima u COK-u, kao i 
predsjedniku COK-a, R. Dedić je predložio da STSCG za predsjednika COK-a predloži dosadašnjeg 
predsjednika, Dušana Simonovića, a da delegati u Skupštini COK-a ispred STSCG budu: R. Dedić 
(po funkciji) i S. Rogić. 

Predlog je jednoglasno usvojen. Upravni odbor je zadužio Sekretara da odmah po završetku 
sjednice dostavi informacije COK-u, zbog kratkog roka. 

7. 

Upravni odbor STSCG, razmotrio je predlog odluke o naknadama za određene poslove u STSCG 
(komesar takmičenja i ekonom), u tekstu koji je pripremljen za ovu sjednicu.  

Nakon diskusije, odlučeno je da: 

1. Fiksni iznos naknade u mjesečnom iznosu ima samo sekretar STSCG. 
2. Za ostale naknade odlučeno je kako slijedi:  

a. Za pripremu takmičenja – jedna dnevnica 
b. Za sprovodnjenje takmičenja u trajanju manjem od 6 sati – jedna dnevnica 
c. Za sprovodjenje takmičenje u trajanju dužem od 6h – dvije dnevnice 
d. Za rad van mjesta boravka, isplaćuje se još jedna dnevnica. 

3. Ukupan broj dnevnica za takmičenje koje se održava van mjesta boravka, i duže od 6 sati je 
4 (četiri). 

4. Rukovodiocu takmičenja - komesaru i ekonomu, STSCG će platiti troškove prevoza za rad 
van mjesta prebivališta. 

5. Takođe je odlučeno da se najviše do dodatnih 30 eura može isplatiti ekonomu za 
angažovanje dodatnog lica za utovar i istovar stolova i opreme, u cilju pripreme sale za 
takmičenje. 

 

8. 



a) M. Bojanić je predstavio odluku o raspodjeli stolova: 

STK Novi                        1 sto, 
STK Tivat                       1 sto, 
STK Spin                        1 sto, 
STK Buducnost              1 sto, 
STK Budim                     1 sto,  
STK Budva                     1 sto, 
STK Boka                       1 sto, 
STK Jedinstvo                1 sto, 
STK Budimlja                 1 sto, 
STK Ivangrad                 1 sto. 
 
Komisija se rukovodila principom da svi klubovi koji se takmiče u Super ligi ili u Prvoj Ligi u 
konkurenciji  seniorki, dobiju po jedan sto, s obzirom da se mečevi u ovim ligama igraju na istim 
stolovima kao što su stolovi koji su predmet raspodjele. 

 

b) Upravni odbor je odlučio da se dio kotizacije, koji se odnosi na trenersku licencu, u iznosu od 
40€, plaća isključivo prilikom obnove licence, koja traje 5 godina. 

Povodom ove odluke Upravni odbor je konstatovao da licence trenerima ističu u oktobru 2020. 
godine. 

 

 

 

Sjednica je trajala od 12 do 16 časova. 

 

 
SEKRETAR STSCG               PREDSJEDNIK STSCG  

    Sunčica Rogić                         Ratko Dedić  


